



Bestyrelse møde 29-03-2023

Dagsorden.

Alle skal medbringe en kopi af sygesikring og kørekort, for billede dokumentation til banken

Dagsorden.

1. Velkommen til Mette
2. Lederfest er alt på plads, gavekort, mad/vin, årets træner osv
3. Æresmedlem
4. Gavekort Konfirmander
5. Festuge (uge 35 fra den 26/8 til 2/9) hvad byder vi ind med, kommer der evt. Troldecup
6. Opfølgning på regnskab/budget, hvem kan handle og hvad er det klubben køber.
7. Kom ud og se Aalborg håndbold pris og deltager
8. Bordet rundt
9. Evt.



referat

ad 1). Velkommen til Mette. Mette har allerede haft sin første opgave: at udlevere velkomstpakker.

ad 2). Lederfest: hvad mangler der: Lone gavekort og kurv til Årets Leder. Anette mgl besked fra Håndbold og Fodbold senior, hvem der skal have gavekort.

vi havde en snak om taksterne for gave gavekort fremover:

Træner - kr. 1.500

Voksen hjælpetræner - kr. 1.000

Ung hjælpetræner u/15 år - kr. 350

Ung hjælpetræner 15 år og opefter - kr. 500

Holdleder - kr. 1000

Dommer - kr. 300

Planlægning af cafeteria vagter - kr. 1000

Cafeterieansvar - kr. 1.500

Sekretær - kr. 1.000

Kasserer - kr. 1.500

Udførelse af regnskab Hal - kr. 1.000

Nøgleadministrator - kr. 500.

Ad 3) Vi fik valgt æresmedlem. Lone sørger for kurv til kr. 500,-

Snak om, at vi også skal kåre årets ungdomstræner.
Det tager vi op til næste år.

ad 4) Anette sørger for gavekort og vi aftalte, at det kun bliver konfirmanderne fra Gjøel Kirke, der får telegram.

ad 5) Festuge.

Det bliver uge 35, hvor Gjøel'en bliver i weekenden primo sep. Fodbold junior arrangerer fodboldturnering a la vejfodbold. Birgitte forventer yoga og stram op som sidste år, samt Legeland med hoppeborg mv. GGB betaler for hoppeborg til de større børn. Desuden får vi fat i Hoppeborgen fra Nordjyske Bank. Trine vil holde motionscentret åben et par timer.

ad 6) snak om, at vi et par gange om året holder budgetopfølgning. Snak om, hvordan vi holder styr på, hvad der reelt bliver indkøbt - og hvad vil foreningen acceptere, der bliver købt på foreningens regning. Aftalt, at Martin bliver "materialemand", så alt går igennem ham. Derved bliver Martin filter for, hvad der bestilles. Ok med kampdragter og strømpetape samt nogle fjerbolde til ketcher ungdom. Martin vil gerne være materialemand på betingelse af, at han udtræder af sponsorudvalget, hvilket accepteres af bestyrelsen. Peter G sørger for at give besked til udvalgene.
Peter G har fået mail fra Sport 24 om samarbejde. Godt med konkurrence, men vi har kontrakt med Sportmaster til 2025. Sponsorudvalget får besked.



ad) Snak om at udvalgene gerne må tage til arrangementer, der kan holdes inden for eget budget. Der er tidl. lavet plan for, hvor meget der budgetteres til den post.

ad 8)

Annette: Indhentning af oplysninger fra bestyrelsen for at overholde hvidvaskloven.

Jan: appel til, at man besvarer de mails, der måtte komme, hvor udvalgene har lovet at vende tilbage med f.eks, hvem der skal have velkomsttasker mv.

Anette vil også gerne vide, hvad det betyder, når der står, at GGB har gæld i forbindelse med en-og todages medlemskort i motionscentret. Det er når et kort er udløbet. Trine tager sig af det.

Martin: De havde en god standerhejsning. Der er ved at blive planlagt Troldecup - og at det bliver hold, hvor alle kan være med. Snak om evt. vandrepokal. Der skal være præmier, så alle kan få glæde af dem.

Birgitte: udvalget er ved at arrangere sommer-yoga. Næste sæson er ved at blive planlagt.

Børnehaven har oplyst, at de ikke fremover kan have opgaven at sørge for at gøre børnene klar til Legebald. Der mangler ressourcer til dette.

Birgitte og Mette finder ud af, hvordan det så skal gøres

Trine: Kjeld (Buller) er klar som Spinninginstruktør til næste sæson. Udvalget har endnu ikke holdt møde, men der forventes arbejde på Cross Fit hold. Der er problemer med drikkevandbeholderen. Peter G og Jan P mødes for at kigge på det - og andre småting, der skal laves i hallen.

Peter G: der mangler lys i omklædning - men der er søgt Norlys om sponsering af nye lamper, og vi afventer svar derfra. Peter er blevet kontaktet ved Nørhalse Cup ang. vagter, sovepladser, brug af hallen mv. Peter G ønsker møde med Nørhalse -Cup og Jammerbugt kommune, så der kan laves nøjagtige aftaler og regler, kompensation mv

Peter G fået henvendelse ang lakering af gulv i Hallen. Vi tager det med til næste års budget.

Desuden oplysning om, at rengøring er steget med kr. 10,- pr. Time.

Der er også aftale om den store Pakke hos Stofa, som bliver brugt i de to tv i motionscentret. Trine tager med til næste møde, om der kan spares penge ved at vælge f.eks lille pakke i stedet.

Der er ved at blive lavet Masterplan for GjøL. Stormøde d. 24. April på Skolen, og der bliver pasningsmulighed for børn i hallen

Vi blev enige om, at bestyrelsesmøder, generalforsamling, Lederfest og nytårskur fremover skal være på mere faste dage. dette lægges i årshjulet.

GGE har oprettet en Grejbank. Hvis vi har noget, der gerne må deles i alle foreningerne, kan de lægges deri.

Mette: Forældre har kommenteret, at der er mange cigaretskod foran indgangen. Dette skal selvfølgelig ryddes op.

næste møde bliver 9. Maj.